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Doel 
U te informeren over het besluit van het college om uitvoering te geven aan het benoemde 
stappenplan om te komen tot goede en veilige huisvesting voor onze arbeidsmigranten. 
 
Aanleiding 
Hof van Twente heeft nog geen beleid voor het huisvesten van arbeidsmigranten. 
In de collegeagenda 2022-2026 “Actief Noaberschap” geeft het college, voor het thema 
Wonen, aan dat voor de huisvesting van arbeidsmigranten het momenteel ontbreekt aan 
gericht beleid. De huidige middelen, algemeen geldende lokale en landelijke regels en 
landelijke regels zoals een bestemmingsplan en Bouwbesluit, zijn niet voldoende. Daarmee 
kan er onvoldoende gestuurd worden op goede huisvesting voor arbeidsmigranten 
 
Inhoudelijke boodschap 
Arbeidsmigranten vormen een aandachtsgroep binnen het programma ’Een thuis voor 
iedereen’. 
Arbeidsmigranten maken onderdeel uit van, als een van de aandachtsgroepen uit het 
rijksprogramma ‘Een thuis voor iedereen’. De huisvesting van deze aandachtsgroepen moet 
onderdeel uitmaken van de nieuwe lokale en regionale woonzorgvisies. Om te kunnen 
zorgen voor goede en veilige huisvesting voor arbeidsmigranten hebben wij dan ook 
lokaal/regionaal vastgesteld beleid nodig. Het gaat dan om integraal beleid dat zowel binnen 
de gemeente breed gedragen wordt als ook door externe partijen zoals werkgevers, 
huisvesters en uitzendbureaus. 
 
Goede huisvesting is nodig om aantrekkelijk te blijven.  
Wil Nederland en dus ook Hof van Twente aantrekkelijk blijven voor arbeidsmigranten, dan 
zal sprake moeten zijn van goede arbeidsomstandigheden en een kwalitatief goede 
huisvesting. Dat is allereerst de verantwoordelijkheid van werkgevers, uitzendbureaus en 
degenen die plannen ontwikkelen voor de huisvesting van arbeidsmigranten. Maar ook de 
gemeente vervult hierbij een rol, bijvoorbeeld door kaders te bieden voor de huisvesting. Of 
om toezicht te houden op legale, goede en veilige huisvestingssituaties, op het tegengaan 
van uitbuiting en de opkomende ondermijning en – als het om langer of permanent hier 
verblijvende arbeidsmigranten gaat – het stimuleren van integratie in onze samenleving. Of 
door het beschikbaar stellen van locaties.  
 
Conclusie 
Er is op dit moment onvoldoende inzicht in de behoefte aan huisvesting voor arbeids-
migranten.   
Een behoefteonderzoek is nodig om inzicht te krijgen in de aantallen arbeidsmigranten en de 
bijbehorende omvang van de huisvesting alsmede de werksituatie. Door het ontbreken van 
een goede registratie van arbeidsmigranten is dit een groot probleem. Om een beter inzicht 
hierin te krijgen zijn er verschillende mogelijkheden om dit verder uit te werken. 
 
 



 

Wij gaan dan ook bezig met een behoefteonderzoek op regionale cijfers (uitgevoerd door de 
provincie), een behoefteonderzoek met gegevens op gemeentelijk niveau (ondernemers en 
uitzendbureaus) en misschien via rondetafelgesprekken. Het beste is om meerdere 
onderzoekmethodieken en gegevens te combineren om tot een goed inzicht te komen. 
Als er meer duidelijkheid over de behoefte aan huisvesting binnen de gemeente aanwezig is 
kunnen wij aan de slag met het verder vormgeven van het gewenste beleid. 
  
Het college heeft dan ook het advies overgenomen en zal zo spoedig mogelijk met beleid 
komen op het gebied van goede en veilige huisvesting voor onze arbeidsmigranten. 
 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van Hof van Twente, 
de secretaris,  de loco-burgemeester, 
 
 
 
drs. D. Lacroix  H.J. Scholten 
 


